
Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

09.03.2023 - Sinkuleho kolej

zápis provedl: Pavel Mašinda

začátek zasedání: 19:07

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 5 min.) - se změnou pořadí

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení ekonomické činnosti SHOW 2023 (vede: M. Slávik, typ: hlasování, čas: 10

min)

6. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

7. RSS a komunikace se SÚZ ČVUT (vede: J. Novotný, typ: informace, čas: 10 min.)

8. Schválení rozpočtu CEN SU ČVUT 2023 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 15 min.)

9. Schválení čerpání z fondu projektů - Kladenský majáles 2023 (vede: M. Verbovský,

typ: hlasování, čas: 10 min)

10. Výroční zpráva Kontrolní komise za rok 2022 (vede: R. Selvek, O. Vafková, P. Valach,

typ: informační, čas: 10 min.)

11. Prezentace výročních zpráv klubů SU ČVUT za rok 2022 (vede: M. Jirmanová, typ:

informace, čas: dle potřeby)

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 1



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

12. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

13. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

14. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Usnesení 2023-03-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 09.03.2023 zaslaného do konference Parlamentu dne

07.03.2023 v 19:00 a souhlasí s posunutím bodu Schválení ekonomické činnosti SHOW

2023 na dříve.

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Slávik): Dělo se toho docela dost. Důležité téma je likvidace majetku a s tím

spojená inventarizace. Na Silicon Hillu je hromadu šrotu, kterého je třeba se zbavit. Byla

schválena ekologická likvidace, snaha je i o ekonomickou činnost a zbavení se šrotu touto

cestou. Další možnost je, aby si to nějaký člen vzal jako dar. Předseda se ptá parlamentu,

zda je v pořádku obdarovat fyzickou osobu starými switchy jako dar. Je to levnější než

likvidace.

Proběhla akce Zažij strahov jinak a příští týden proběhne Strahov gaming night. Bylo

ukončeno bezplatné připojení ukrajincům. Ukrajinci se registrují do klubu s možností

sdílení připojení svým dětem.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Představuje sebe jako nového předsedu klubu Pod-O-Lee.

Řeší se úklid a bezdomovci na Podolí. Nově ÚTVS ČVUT vyučuje lukostřelbu v bývalé

menze. Aktuálně probíhají poznávačky bloků, nezapojil se blok C. Řešili se také smlouvy

GDPR a inventarizace předávání klíčů.

Buben (): neobsazeno
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Masařka (.): Omluveno.

Sincoolka (M. Čáp): Nic moc se neděje. Probíhají volby na další rok. Holky z PR pořádaly

minulý týden welcome party nového semestru. V plánu jsou grilovačky a další akce.

Hlávkova kolej (): Nikdo není přítomen.

Orlík (O. Surnin): Proběhly volby. První úkol představenstva je najít nové lidi do

představenstva. Vše probíhá standardně.

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Proběhlo nakolejení. Moc se toho neděje a

zaměřujeme se na nadcházející akce. První z nich je ples. Ten proběhne v kulturáku, který

má vlastní stánek s pizzou. Budou jezdit autobusy na Strahov, Na Knížecí, na Strahov a na

I. P. Pavlova. Pojedou ve dvě hodiny. Lístky jsou k dispozici u PR. Další akcí je kladenský

majáles, o kterém si ještě povíme. Plánují se také předčasné volby.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

eFDrive (B. Goláňová): Neudálo se toho moc. Proběhla akce s prváky, přišlo jich asi dvacet.

Cílem bylo zjistit proč nezvládají školu a jak se jim to líbí. Proběhla také akce beerpong.

BEST (V. Fišer): Připravujeme se na regionální meeting příští týden a nadcházející IT

soutěž.

FIT++ (B. Karlíková): Proběhly volby do představenstva. Řeší se akce pro studenty. První je

LaTeX workshop, dále pak lanpárty a FITpárty.

Klub řeší problém, že neaktivní členi se neúčastní voleb a mohlo by dojít k tomu, že volby

nebudou moci proběhnout.
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ISC (R. Hruška): Máme za sebou Orientation Week pro zahraniční studenty. Plánujeme

řadu menších akcí tento semestr. Z větších akcí plánujeme International Day, kde se

bavíme o možnostech výjezdu do zahraničí. Akce se uskuteční nejspíš v polovině dubna

spolu s Cross Campus a otevřením Vektoru Technická.

STOH (): Nikdo není přítomen.

Klub Čajovna (Lepič V.): V čajovně jsou nově nové čaje (japonské zeleňáky). Je snaha zařídit

aby byla matcha. Máme nové webovky, Rondy připravuje kávu. Plánují se Dýmky na kopci,

které budou ještě před prázdninami.

+/-FEL (G. Szabo): V uplynulém měsíci se rozběhly pravidelné akce (např. deskovky). Brzy

bude orienťák v budově fakulty. Proběhne “inventura členů”.

zaČVUTění (O. Spanilý): Proběhlo zaČVUTění winter edition. Dopadlo to dobře, bez úrazů a

velkých škod na majetku. Proběhlo také vítání letního semestru, kvízy a movie night.

GALIBI (): Omluveno.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (T. Petrášek): Začalo play-off. Porazili jsme Pardubice. Další zápas bude

příští středu. Když napíšete kód “engkotel” dostanete slevu. Volňásky případně

konzultovat s delegátem.

ESC (L. Čapek): Proběhl pubquiz pro studenty strojárny. Proběhne workshop ke stavbě

kluzáku a plánuje se grilovačka, která bude ke konci dubna.
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Křesťanský klub (): Nikdo není přítomen.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Šťastný: Řešila se rada studijního programu MÚVS.

Byla sranda se schvalováním zápisů, není shoda ohledně přílohy. Další point jsou soudní

spory s ČVUT.

Nové ceníky SÚZ byly projednávány ale nebyly projednány, tím pádem bude diskuze

pokračovat i na dalším zasedání senátu, pokud budou rektorem předloženy. Paušály byly z

projednávání stáhnuty ještě před zasedáním. Metodika byla nastavena špatně.Dochází k

ukončení celoškolského studijního programu Historie techniky, který nikdo nestuduje a ani

nemůže začít.

T. Machorek: Budou ty ceníky navýšeny?

M. Šťastný: Předpokládám to.

M. Vodička (přizvaný ředitel SÚZ): Je možné že to bude předloženo v původním znění.

M. Verbovský: Jak je to se sociálními stipendii?

M. Šťastný: Řeší se účelové stipendium, je to projednávané v rámci kolegia rektora.

K. Pilná:Máme několik stipendií, fakulty si upravují pouze účelové stipendia. Na udělování

stipendií v tíživé situaci se nevytvořila jednotná metodika,každá fakulta si podmínky a výši

účelového stipendia určí sama. Každou žádost bude řešit děkan.
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4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Na stole je Pražská technika pro všechny delegáty. V každé Pražské

technice máme jako SUnie dvojstranu, i když jsme toho do teď nevyužívali. Vydává se to

jednou za dva měsíce. Vydává se i v létě. Uzavření je do konce měsíce a vydává se v

následujícím měsíci.

Proběhla schůzka s TV9P, to je televize kterou zavedl rektor pro lepší komunikaci se

studenty během covidu. Vysílají převážně kulturu a ta studenty moc nezajímá, mají však

diváky mimo ČVUT.

Š. Tichý pouští ukázku z TV9P.

M. Jirmanová: Rádi by se zaměřili na reportáže aby to čvuťáky více zajímalo, můžete si je

pozvat na akci.

Včera proběhla návštěva banky s I. Dvořákovou, takže všechny účty už jsou převedené.

Pravděpodobně bude muset proběhnout školení všech předsedů na BOZP. Za místnosti

bude nejspíše odpovídat předseda nebo správce místnosti.

M. Slávik: Půjde to delegovat na zástupce místností?

M. Jirmanová: Domluvíme se s panem bezpečákem.

Od 25. 3. do 8. 4. budu nepřítomna, takže funkci prezidenta dle stanov přebírá

viceprezident Š. Tichý, důležité věci lze řešit s ním.

Š. Tichý: Jsou hotové odvody a hlášení o stavu klubů. Příště to budeme hlásit předem, aby

se minimalizovaly zádrhely. Dále probíhá odevzdávání výroček, deadline byl do konce

února. Výročky musí být schváleny představenstvem. Počítají se provozní náklady, tam

došlo ke zpoždění, kvůli předávání bankovních účtů.
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Nově je aktuální wiki. Jsou tam zápisy a usnesení parlamentu. Je to i jako pomůcka pro

delegáty. Wiki je veřejná, takže tam nechceme sdílet úplně všechno. Všechno potřebné lze

dohledat v archivu konference, nebo lze zavést přihlašování do wiki.

Je problém s předáváním mandátů, z tohoto důvodu byl vytvořen manuál, jak vše funguje,

je to work-in-progress, ale až to bude, tak se to pošle všem předsedům a v rámci

metodiky uvádění předsedů do funkce ho dostane každý nový předseda.

O. Váňa: 12-14. května proběhne výjezdko SU ČVUT. Počet míst je omezený, je jich okolo

dvaceti. Jede se do Telče do budovy ČVUT. Můžete to vidět v kalendáři akcí spolu s dalšími

akcemi.

K. Pilná: Pod-O-Lee k tomu kalendáři nemá přístup.

(Proběhla debata o fungování organizace projektů v jednotlivých klubech a odlišnosti vnímání

funkce projektového manažera. V případě klubu Silicon Hill by se koordinace měla spíše řešit s

PR/HR manažerem.)

O. Váňa: Přístup má projekťačka, ale lze přidat i další.

Proběhla schůze projekťáků, všichni na sebe mají kontakt s cílem propojení. V plánu je

navštívit P6 a magistrát abychom zjistili, jaké jsou možnosti financování akcí.

O. Spanilý: Kalendář mohou vidět pouze vybraní?

O. Váňa: Ano, u události jsou vidět i kontakty na lidi a to by nemělo být vidět veřejně.

T. Petrášek: Jsi si jistý, že se to nepropisuje do SU kalendáře?

O. Váňa: Ano, nepropisuje.

(Proběhla diskuze ohledně propisování interního kalendáře SU akce do veřejného SU kalendáře,

nakonec se ukázalo, že je vše v pořádku.)
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Proběhne Vektor technická, což znamená, že od dubna do září bude uzavřena ulice v

kampusu, s tím je spojený Maker Institute. Ti dělají například posuvnou alej a chtějí

vytvářet nějaká čidla, takže je můžeme propojit například s +/-FEL.

Občas můžeme přesdílet akce od formulí nebo motorek z FD, tak se nelekejte.

V březnu proběhne schůze CEN SU s ČZU a případně později s VŠE.

Index studenta byl vypsán jako bakalářská práce na FIT.

5. Schválení ekonomické činnosti SHOW 2023 (vede: M. Slávik, typ:

hlasování, čas: 10 min)

Š. Tichý promítá ekonomickou činnost

Š. Tichý: Bude VIP vstup?

M. Slávik: Nevím, to je na hlavním organizátorovi.

Usnesení 2023-03-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Silicon

Hill - SHOW 2023 zaslanou do konference Parlamentu dne 06.03.2023 ve 13:43.

OHP: 14; 14:0:0→ Usnesení bylo přijato

6. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2023-03-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 14.02.2023 zaslaného do konference Parlamentu dne

09.03.2023 ve 20:16.

OHP: 14; 11:0:3→ Usnesení bylo přijato
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7. RSS a komunikace se SÚZ ČVUT (vede: J. Novotný, typ: informace, čas:

10 min.)

J. Novotný: Hlavní point je, že se plánuje schůzka s předsedy kolejních klubů - RSS, budu

informovat mailem. Řešit se bude ideální komunikace, která nebyla dříve moc aktivní a

není od věci nastavit pravidelnou komunikaci i s menšími kolejními kluby. Očekávejte tedy

mail ohledně tohoto. Prosíme, aby si předsedové hlídali mail.

Určitě jste zaregistrovali, že proběhla debata na Strahově ohledně zdražování.

Zodpovědělo se hodně dotazů a debata příjemně plynula. Byly ohlasy, že většina dotazů

ze Slida nebyla zodpovězena, ty budou zodpovězeny v blízké době online SÚZem.

K. Pilná: Šla ven informace, že dotazy ze Slido budou zodpovězeny?

M. Vodička (přizvaný ředitel SÚZ): Na všechny dotazy na které se dá odpovědět bude

odpovězeno. I. Dvořáková (nové PR SÚZ) je tento týden na dovolené takže se tomu bude

věnovat příští týden.

Debata byla i podle nás přínosná. Studenti mohli slyšet názor i od vedení univerzity, nebo

od vedení AS. Stejná debata proběhla i v listopadu, ta byla ohledně výskytu štěnic na

Strahově. I tentokrát jsme předpokládali, že debata bude ohledně boje se štěnicemi, do

toho přišla potřeba zabývat se výší kolejného. To nebylo původně zamýšleno. V těchto

debatách chceme v nějakém rozumném intervalu pokračovat.

M. Jirmanová: Předpokládá se že se bude doprojednávat kolejné na AS v dubnu, máte

nějak naplánovanou změnu komunikace ohledně zdražení? A máte představu jestli bude

zvýšení stejné?

M. Vodička (přizvaný ředitel SÚZ): Bude svolaná komise pro SÚZ a bude se to

projednávat. Nyní nemáme nic, co bychom potřebovali studentům sdělit. Z kraje příštího

týdne se rozhodne jestli se bude zdražovat o víc nebo ne, ale pravděpodobně ne. Kolejné

mělo být navýšeno jen o nezbytně nutnou část, abychom zaplatili primárně zdražující se
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energie. SÚZ nebyl schopen si zajistit dodávku energie na nový rok, protože to musí řešit

ČVUT. Tomu se nepodařilo zajistit pevnou cenu ale cenu ve spotovém režimu, musíme si

tedy poradit se zdražováním elektřiny a s úhradou nákladů. Musíme počítat s nejhorší

možnou cenou, což je vládou stanovený strop. Naštěstí se zdá, že v současné době jsou

ceny energií pod zastropováním.

Š. Tichý: Budete komunikovat studentům, že předkládáte zdražování senátu?

M. Vodička (přizvaný ředitel SÚZ): Je pravděpodobné, že tu informaci pustíme, až bude

připravený ceník.

O. Surnin: Jak se mění cena za elektřinu?

M. Vodička:Máme dva dodavatele. Díky tomu je na rozdílných kolejích jiná cena. Cena se

mění každý měsíc. Cenu se dozvíme z faktury až následující měsíc. Pohybujeme se v

cenách pod stropem, může se to zhoršit i zlepšit. Třetina spotřeby energií ČVUT je na SÚZ.

L. Čapek: Při kalkulaci paušálu jste vycházeli z cenového stropu. Jak hodláte postupovat

teď?

M. Vodička (přizvaný ředitel SÚZ): K současnému stavu jsme se dostali odhadem a

spočítali jsme si naše příjmy a dodatečné příjmy ze zvýšení kolejného v září. Zvýšení

energií pokryjeme pouze dalším navýšením kolejného. Inflace z minulého roku byla okolo

15 %, proto zdražujeme stejným dílem.

T. Havel: S jakou spotřebou studenta počítate? Paušál byl dost vysoký.

M. Vodička (přizvaný ředitel SÚZ): Paušál jsme počítali ze zastropované ceny. Dávali jsme

tam ještě koeficient, protože tento způsob navádí k nehospodárnému jednání s elektřinou
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ze strany studentů. Mělo to svoje důvody. Problém, který byl, to řešilo dostatečně. V

budoucnu vám budeme účtovat váženým průměrem (dle odběrných míst) cen které

budeme znát. Kvůli ISKAMU neumíme počítat pro každou kolej zvlášť. Doufáme že to bude

spravedlivé a dostatečně vyvážené. Vydělají na tom studenti na menších kolejích a připlatí

si studenti na Strahově. Protože na Strahově jsou dvě trafostanice a je to velkoodběr,

takže cena je tam nižší než jinde, ale díky váženému průměru bude cena pro Strahov

stejná jako pro menší kolej.

Probíhá krátká debata ohledně komunikace SÚZ se studenty.

8. Schválení rozpočtu CEN SU ČVUT 2023 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování,

čas: 15 min.)

Pauza od 20:48 do 21:04

Š. Tichý: Jsou nějaké dotazy? Vycházelo se z rozpočtu z minulého roku. Pokud dotazy

nejsou, tak se může přejít k hlasování.

Usnesení 2023-03-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje rozpočet CEN 2023 zaslaný do

konference Parlamentu dne 06.03.2023 v 23:18.

OHP: 14; 11:0:3→ Usnesení bylo přijato

9. Schválení čerpání z fondu projektů - Kladenský majáles 2023 (vede: M.

Verbovský, typ: hlasování, čas: 10 min)

M. Verbovský: Rádi bychom požádali o čerpání z fondu projektů. Minulý rok neproběhl, ale

v minulých letech byl na akci i rektor. Akce proběhne 24. 4. 2023.
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M. Jirmanová: Nechcete žádost upravit, aby to nevyznělo tak, že jsme vám to prostě dali?

M. Verbovský:My jsme schopni tu akci udělat i když nám ta částka vypadne, ale bude to o

to horší.Částky jsou srovnatelné s minulým rokem. Hlasovat můžeme, když už jsme tu.

Usnesení 2023-03-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání z fondu projektů pro akci

Kladenský majáles 2023 ve výšce 25 000 Kč. Žádost o čerpání byla zaslána do konference

Parlamentu dne 07.03.2023 v 17:35.

OHP: 14; 2:4:8→ Usnesení nebylo přijato

10. Výroční zpráva Kontrolní komise za rok 2022 (vede: R. Selvek, O.

Vafková, P. Valach, typ: informační, čas: 10 min.)

R. Selvek: Na základně IP o kontrolní komisi, bychom vám rádi představili naši výroční

zprávu. Na začátku roku rezignoval M. Kothera a na konci roku byli zvoleni P. Valach a O.

Vafková.

Během roku jsme byli přítomni na 8 z 12 parlamentů. Řešili jsme konflikt na Ukrajině a

kufrárnu na sinkulce a dále problém s financemi v klubu Silicon Hill.

Ve zprávě můžete vidět i data kontrolních návštěv PAR SU a představenstev klubů.

P. Valach: Aby Kontrolní komise měla více než 3 členy, musely by se upravovat stanovy.

Byly by s tím problémy, kvůli shodě členů.

11. Prezentace výročních zpráv klubů SU ČVUT za rok 2022 (vede: M.

Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

Š. Tichý sdílí výroční zprávu klubu Sincoolka.
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M. Čáp: Ve výročce můžete vidět, že jsme měli hned několik představenstvech. Můžete

tam vidět zajímavá čísla, dostali jsme tři čtvrtě milionu a vydali milion. Pořádali jsme

hodně akcí jako deskovky nebo pubquiz.

Š. Tichý sdílí výroční zprávu klubu ESC.

L. Čapek: Za ESC začal pocovidový rok. Obnovili jsme akce které jsme pořádali dříve. Ale po

covidu se příhlásilo méně studentů na strojárnu. Proběhl výběh na Strahov a jiné akce.

12. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

M. Jirmanová: V tuto chvíli to stojí na tom, že I. Dvořáková poslala v pondělí mail panu

prorektorovi. My na něj nechceme tlačit, takže se na to pustíme příští týden. Budeme

dělat pracovní skupinu lidí co se na tom chtějí podílet.

13. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: Jediné info je, že Silicon Hill začal zpoplatňovat internet pro ukrajince.

14. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

K. Pilná: Na Podolí se řešilo jestli neexistuje nějaký centrální účet na ebay. Je tam problém

s fakturací. Dotazuje se jestli s tím mají jiné kluby zkušenost.

M. Jirmanová: Zjistíme jaké jsou možnosti a dáme vědět.

K. Pilná: Zjišťovali jsme s Karlem Čtvrtečkou (Správce síťe klubu Pod-O-Lee), že když

bychom nakupovali všichni z jednoho účtu, získáme tak slevu.
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M. Jirmanová: ukončuje zasedání v čase 21:35 a zve všechny na TPPPPPPPP do podniku

U Pětníka.
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